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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hogyan nőit a felsőoktatás kapacitása a jelenlegi kormány intézkedéseinek
eredményeképp?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar
Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Önök a kormányprogramban a következőt ígérték :

„Az állami intézményhálózatot nem, az egyes intézmények kapacitását azonban - a
felsőoktatás fejlesztési koncepciója, és az intézményi fejlesztési tervek figyelembevételével -- -
differenciáltan bővíteni kívánjuk . "

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Növelték-e, és ha igen, milyen mértékben az egyes intézmények kapacitását a jelenlegi
kormány intézkedéseinek eredményeképp?

2 . Milyen ütemterv alapján és mekkora forrásokat terveznek a továbbiakban az
intézmények kapacitásának differenciált bővítésére?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2004 . január 20 .
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írásbeli kérdés

Dr. Pósán László
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